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Nieuwsbrief nr. 19, 24 september 2020 
Afdrukbare versie, zonder links naar de website.  

 

VOORWOORD VAN DE VOORZITTER 
 

Beste mede-Past Rotarians, 

In niet mis te verstane woorden heeft onze Minister-President 

ons recent laten weten dat Corona het land nog niet heeft 

verlaten en dat, als wij niet voorzichtig zijn, de kans op een 

nieuwe golf aanzienlijk is. Een somber perspectief.  

Mijn echtgenote en ik hebben de afgelopen weken de tijd 

genomen om het Noorden van ons land, inclusief het 

Waddeneiland Texel, te bezoeken. In de verwachting dat de 

rust van het noorden als afwisseling van de drukke Randstad 

een welkom intermezzo zou zijn. Voor wat betreft de provincie 

Groningen, in het bijzonder het Hogeland, werd het een uiterst plezierig weerzien. Uit mijn eerste 

burgemeestersperiode bewaren wij aan deze regio de meest waardevolle herinneringen aan de vergezichten en 

ruimte, die het land en het water te bieden hebben. We werden bepaald niet teleurgesteld en genoten bijzonder 

tijdens de plaatselijke wandelingen en hernieuwde ontmoetingen.  

Mijn advies aan u allen is, zeker als u voor even een “ander behangetje” wilt zien en de gelegenheid hebt : 

ontdek ons eigen land, ga er op uit en geniet van bekende en onbekende plaatsen, zoek de rust op van de 

landelijke omgeving. Ons eigen land is het waard! 

Tenslotte, neem geen onverantwoorde risico’s en organiseer slechts club-bijeenkomsten indien deze qua ruimte-

indeling getoetst zijn aan de richtlijnen. Dan zijn deze bijeenkomsten stimulerend en waardevol. Een goed 

alternatief zijn fire-side meetings in kleinere groepjes.  

 

Met beste groeten en blijf gezond,  

Rob van der Heijden, voorzitter Federatie 
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In verband met Covid-19 wordt de Algemene Vergadering dit jaar 

gehouden in een grotere zaal dan voorgaande jaren 

De Algemene Vergadering werd de 

afgelopen jaren gehouden in de grote 

zaal van De Schakel in Nijkerk. Deze 

zaal is te klein om met toepassing van 

de coronaregels de afgevaardigden van 

de clubs te herbergen. Daarom is dit 

jaar gekozen voor een grotere 

locatie, de Opstandingskerk, ook in 

Nijkerk. Bovendien wordt het aantal 

afgevaardigden per club beperkt tot 

maximaal twee. 

 

De uitnodiging, aanmeldingsformulier, 

agenda en andere vergaderstukken zijn 

op 16 september 2020 naar de 

clubsecretarissen gezonden. Ze staan ook in het besloten deel van de website. 

 

De bijeenkomst vindt plaats op 28 oktober 2020. 

Ontvangst en presentielijst tekenen vanaf 10.00 uur, koffie en thee. 

Vergadering van 11.00 tot circa 13.00 uur. Aansluitend lunch en drankje. 

 

Tjeert ten Wolde, webmaster 

……................. 

Clubvorming najaar 2020 
Er zijn op het ogenblik drie initiatieven voor 

clubvorming die de status “in oprichting” hebben 

verworven en met de toevoeging i.o. zijn opgenomen in 

de lijst van clubs van de Federatie. Het zijn de clubs 

Oosterhout -Regio, Breda-Nassau en Zierikzee. Het ziet 

er naar uit dat de laatste twee binnenkort zullen worden 

geïnstalleerd als lid van de Federatie. 

 

Tjeert ten Wolde, webmaster 
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Na de vorige Nieuwsbrief  zonden nog vier clubs de verslagen van hun 
eerste clubbijeenkomst in coronatijd: Het Grote Veen, Midden-Zeeland, 
Leeuwarden en Mark-Amer-Donge  

Hieronder volgen delen van drie van deze verslagen. 

Uit het verslag van de bijeenkomst van CPR Mark-Amer-Donge op 21 juli 2020:  
 

Voorzitter Jan Cloïn heet ieder welkom op deze bijzondere clubbijeenkomst, want de eerste sinds de “sluiting 

vanwege corona” en in een setting met op aanbevolen afstand van elkaar geplaatste tafels. Een en ander geeft, 

aldus Jan, toch enig gevoel van ongemak, hoekigheid en afstandelijkheid. Hij zegt alle begrip te hebben voor de 

leden die in de gegeven omstandigheden hebben besloten [nog] niet te komen. Jan geeft een rondje voor zijn 

recente 80
e
 verjaardag. Evert volgt hem daarin, m.d.v. dat Evert 10 jaar op Jan “achter loopt”.  

Er ontwikkelt zich een vaak boeiende uitwisseling van o.m. gedachten, gevoelens, en observaties. Kernpunten 

zijn de enorme maatschappelijke gevolgen van gevolgen van de ziekte “COVID-19” op heel veel terreinen. 

Herman vraagt zich af hoe het dan kan dat de beurskoersen nu juist stijgen, wat volgens Peter [mede] kan 

worden toegeschreven aan grote aantal “intreders” op de beurs.  

Gewezen wordt op het geruststellende akkoord in Brussel, wat Rob Smit doet opmerken dat men in Europees 

verband 30 jaar lang gestreden heeft tegen het lenen van geld, terwijl dat laatste nu wel gaat gebeuren. 

Aan het eind van de bijeenkomst zegt Jan dat de cruciale vraag is of we zo doorgaan. Minder dan 12 

aanwezigen is een te kleine groep voor het uitnodigen van externe sprekers. Wellicht is een optie het herhalen 

van levensberichten en bijeenkomsten ter bespreking van bepaalde stellingen.  

 

Uit het verslag van CPR Midden-Zeeland van de clubbijeenkomst op 14 juli 2020: 
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Uit het verslag van de bijeenkomst van CPR Leeuwarden op 4 augustus 2020 in “De 
Grote Wielen”: 
 

Afgelopen dinsdag mocht Ben op het terras 15 leden verwelkomen. 

Met kennisgeving waren afwezig: Hetty, Paul, Eri, Jan de Haan, Rob, Sjaak en Rembrandt. 

 

Geb was de enige die gebruik maakte van de zoom-verbinding. Van 12.00 uur tot 12.30 uur kon hij alles volgen 

(terras), daarna viel het geluid weg. 

Ben hield een beschouwing over “Corona” en gaf daarna het woord aan onze programmacommissaris Joke. 

………………… 

OPROEP  

Het lijkt erop dat enkele tientallen clubs weer bijeen 

komen maar dat het overgrote deel dat niet doet. Daarom is 

het goed om weer eens aandacht te schenken aan die 

“zwijgende meerderheid” en te horen hoe het hen vergaat. 

Ik zou het daarom op prijs stellen iets van deze clubs te 

horen en daar op de website en in de volgende Nieuwsbrief 

verslag over uit te brengen. 

 

Tjeert ten Wolde, webmaster 

…….................... 

HERHAALDE OPROEP 
 

In de vorige Nieuwsbrief vroeg ik of iemand mij kan 

helpen aan bepaalde exemplaren van Federatie Nieuws. Ik 

ontving daarop één reactie, maar nog steeds mis ik een 

aantal nummers en kan ik de digitale verzameling op de 

website niet voltooien. De ontbrekende exemplaren zijn: 

Jaargang 1999 - 2000: nrs. 1 en 3 

Jaargang 2000 - 2001: nr. 1 

Jaargang 2001 - 2002: nr. 3 

Jaargang 2006 - 2007: nrs. 1 en 2 

Jaargang 2009 - 2010: nrs. 1, 2, 4 

Jaargang 2011 – 2012: nrs. 1 en 3. 

 

Tjeert ten Wolde, webmaster 
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Wat is de afdrukbare versie van de Nieuwsbrief en wat kun je ermee? 
 

Sinds 2016 krijgt ieder clublid met e-mail een aantal keren per jaar een “Nieuwsbrief” in zijn mailbox. Als je 

die e-mail opent zie je een Voorwoord van de voorzitter en daaronder plaatjes, een korte aanduiding van een 

onderwerp en aan het eind een “link”. Als je daarop klikt verschijnt een tekst op de website.  Als je die tekst 

sluit keer je terug naar de e-mail met de Nieuwsbrief. 

Daarnaast is er de zogenaamde afdrukbare versie van de Nieuwsbrief, de versie die u nu leest. Dat is een 

document dat weer begint met het voorwoord van de voorzitter en  daarna de teksten bevat die bij de digitale 

versie op de website kunnen worden bekeken. Het resultaat is een krantje van een aantal bladzijden. Om het er 

goed uit te laten zien wordt de opmaak aangepast, vooral wat betreft de illustraties. Dit document wordt naar 

alle clubsecretarissen gezonden, die het voor de clubleden zonder e-mail, of voor anderen die daar prijs op 

stellen, kunnen afdrukken. 

De afdrukbare versie van de Nieuwsbrief wordt onder de knop “Nieuwsbrieven” ook op de website 

geplaatst. Hij kan van daar worden gedownload en, als men dat wil, worden afgedrukt.  De oorspronkelijke 

Nieuwsbrief, met zijn links naar documenten op de website, wordt in het besloten deel  ook op de website gezet. 

Doordat de website voortdurend wordt geactualiseerd verdwijnen er teksten en zijn de links op een gegeven 

moment niet meer actief. De afdrukbare versie heeft dat probleem niet en is dus in de praktijk het “orgaan” 

van de Federatie dat  ongewijzigd over blijft.  

Wat betreft de inhoud is de afdrukbare versie van de Nieuwsbrief volledig  te vergelijken met zijn papieren 

voorganger “ Federatie Nieuws” . De opmaak is echter eenvoudiger en vergt slechts enkele uren van de 

webmaster. Bovendien zijn er aan het opstellen en het verzenden nauwelijks kosten verbonden. Het  redigeren 

van Federatie Nieuws vergde aanzienlijk meer inspanning en het drukken en distribueren ervan was een dure 

aangelegenheid.   

 

Tjeert ten Wolde, webmaster 

 


